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Protokół Nr LV/14 z Sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach 

,,na wniosek” z dnia 16.06.2014 r., godz. 10.00-11.35 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda otworzył posiedzenie witając zaproszonych gości i na 

podstawie listy obecności stwierdził quorum. Nieobecny na posiedzeniu radny Andrzej 

Kościukiewicz. Spóźnienie zapowiedział radny Piotr Nogala. Lista obecności i zaproszonych 

gości stanowi zał. nr 1 i 2 do protokołu. 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Burmistrz zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał dot. 

likwidacji szpitali w Kamieniu Pomorskim. Szczegóły zostaną wyjaśnione przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Kamieniu Pomorskim Mateusz Flotyński. 

 

Głos zabrał Pan Mateusz Flotyński, który poinformował, że w Kamieniu Pomorskim na 

chwilę obecną są 4 szpitale. 2 są w likwidacji i nie świadczą usług medycznych. Wszystkie 

zobowiązania, które wynoszą ponad kilka mln zł na chwilę obecną ciążą na szpitalach. Powiat 

mając problemy finansowe wydłużył okres spłaty do roku 2018. Po tym okresie wszystkie 

zobowiązania miały przejść na Powiat. Z uwagi na to, że udało się otrzymać pożyczkę z 

budżetu państwa, chcemy spłacić zobowiązania szpitali. Żeby można było to uczynić, te 

zobowiązania musza przejść ze szpitali na Powiat. Żeby móc formalnie pozyskać te środki 

trzeba zlikwidować te szpitale wcześniej. I te uchwały tego dotyczą poprzez skrócenie czasu 

ich likwidacji.  

 

Głosowanie: 

1. Projekt uchwały w sprawie wrażenia opinii dot. projektu Uchwały Rady Powiatu w 

Kamieniu Pomorskim w przedmiocie zmiany uchwały Nr VI/38/2006 Rady Powiatu 

w Kamieniu Pomorskim z dnia 29.12.2006 r. w sprawie likwidacji Samodzielnego 

Publicznego Szpitala Powiatowego im. Heliodora Święcickiego w Kamieniu 

Pomorskim – jako punkt 14- za opowiedziało się 13 radnych. 

2. Projekt uchwały w sprawie wrażenia opinii dot. projektu Uchwały Rady Powiatu w 

Kamieniu Pomorskim w przedmiocie zmiany uchwały Nr XXI/173/2001 Rady 

Powiatu w Kamieniu Pomorskim z dnia 28.12.2001 r. w sprawie likwidacji SPZZOZ 

w Kamieniu Pomorskim – jako punkt 15 – za głosowało 13 radnych. 

Całość zmienionego porządku wg poniższych punktów została poddana pod głosowanie, za 

przyjęciem głosowało 13 radnych. Zmieniony porządek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

   ------przyszedł radny Piotr Nogala, 14 radnych obecnych na Sesji-------- 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji 

Dziwnów obejmującego likwidację aglomeracji wyznaczonej rozporządzeniem Wojewody 

Zachodniopomorskiego Nr 23/2006 z dnia 16 lutego 2006 r. oraz wyznaczenie aglomeracji 

Dziwnów przesłanego pismem z dnia 18 kwietnia 2014 r. znak WOŚ. II.7310.3.4.2014.WI. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

(światłowód). 

5. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Gminie Międzyzdroje (Wapnica). 
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6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (cz. dz. nr 74/2 o 

pow. 76 m², ul. Boh. Warszawy ). 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (cz. dz. nr 74/2 o 

pow. 321 m², ul. Boh. Warszawy). 

8. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (dz. nr 324/5 o 

pow. 373 m², ul. M.C. Skłodowskiej). 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (cz. dz. nr 60/6 o 

pow. 12 m², cz. dz. nr 83/1 o pow. 12 m², ul. Cicha i Pomorska). 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/409/13 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 29 sierpnia 2013 r. w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od  właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/408/13 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 29 sierpnia 2013 r. w sprawie regulaminu utrzymani czystości          i 

porządku na terenie Gminy Międzyzdroje. 

12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie podziału Gminy Międzyzdroje na stałe 

obwody głosowania, ustalenie ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

13. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie podziału Gminy Międzyzdroje na  okręgi 

wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz liczby  radnych wybieranych w każdym 

okręgu. 

14. Projekt uchwały w sprawie wrażenia opinii dot. projektu Uchwały Rady Powiatu w Kamieniu 

Pomorskim w przedmiocie zmiany uchwały Nr VI/38/2006 Rady Powiatu w Kamieniu 

Pomorskim z dnia 29.12.2006 r. w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego im. Heliodora Święcickiego w Kamieniu Pomorskim. 

15. Projekt uchwały w sprawie wrażenia opinii dot. projektu Uchwały Rady Powiatu w Kamieniu 

Pomorskim w przedmiocie zmiany uchwały Nr XXI/173/2001 Rady Powiatu w Kamieniu 

Pomorskim z dnia 28.12.2001 r. w sprawie likwidacji SPZZOZ w Kamieniu Pomorskim. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu 

aglomeracji Dziwnów obejmującego likwidację aglomeracji wyznaczonej 

rozporządzeniem Wojewody Zachodniopomorskiego Nr 23/2006 z dnia 16 lutego 

2006 r. oraz wyznaczenie aglomeracji Dziwnów przesłanego pismem z dnia 18 

kwietnia 2014 r. znak WOŚ. II.7310.3.4.2014.WI. 

 

Projekt uchwały zreferował Pan Burmistrz. Gmina Dziwnów wystąpiła z pismem, aby bez 

zbędnej zwłoki zwołać sesję i podjąć ten projekt uchwały, który podyktowany jest tym, że 

Dziwnów chce złożyć wniosek o dofinansowanie zadań z zakresu gospodarki wodno-

ściekowej. Projekt dotyczy bezpośrednio zmiany aglomeracji, gdyż Grodno II było wcześniej 

w aglomeracji Dziwnów, który należał wtedy do ZGWW. W tamtym okresie oczyszczalnia w 

Międzywodziu miała być odbiorcą ścieków z Grodna II, gdyż nikt nie chciał kopać przez 

WPN do oczyszczalni w Międzyzdrojach, by móc odprowadzać te ścieki. Wymóg dot. 

zmiany planu aglomeracji jest taki, że muszą być one skanalizowane w 100%, dlatego 

Dziwnów ogranicza swoją aglomerację do faktycznego terenu, z którego ścieki pobiera 

oczyszczalnia. 

 

Przewodniczący w związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało się 14 radnych. 

Uchwała Nr LV/533/14 i stanowi zał. nr 4 i 5 do protokołu. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu (światłowód). 
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Zagadnienie omówiła Pani Edyta Konarzewska, Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa. Projekt dot. ustanowienia służebności przesyłu. Z wnioskiem 

zwrócił się Urząd Morski w Gdyni. Radni już wcześniej podejmowali uchwały dot. tego 

tematu. Jednak Urząd przeoczył jedną działkę przez ulicę Leśną, która jest na terenie 

nieruchomości gminnej, stanowiącej działkę nr 173/6 w obrębie 21 miasta Międzyzdroje. 

Służebność ma na celu ułożenie na tym terenie kanalizacji kablowej z kablem 

światłowodowym. Na pytanie radnego Janusza Piłata, jaką stawkę płaci Urząd Morski za 

ustanowienie służebności, Pani Kierownik wyjaśniła, że jest to jednorazowa kwota. Ostatnim 

razem płacili ok. 30 tys. zł. 

             ---------wyszedł radny Mateusz Bobek, 13 radnych-------- 

 

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 13 radnych. 

Uchwała Nr LV/534/14 i stanowi zał. nr 6 i 7 do protokołu. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Gminie Międzyzdroje 

(Wapnica). 

 

         W związku z inicjatywą Rady Sołeckiej Sołectwa Wapnica, która wystąpiła o nadanie   

nazwy – ul. Jachtowa - drodze gminnej wewnętrznej, stanowiącej działkę nr 258 obręb 23 – 

Wapnica, biegnącej wzdłuż portu jachtowego, proponuje się podjęcie uchwały- wyjaśniła 

Pani Konarzewska. Mieszkańcy widzą potrzebę, żeby nadać nazwę tej ulicy. Było to 

konsultowane z właścicielami posesji przyległych, nie było negatywnych opinii w tej sprawie. 

 

---------przyszedł radny Mateusz Bobek, 14 radnych-------- 

 

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 14 radnych. 

Uchwała Nr LV/535/14 i stanowi zał. nr 8 i 9 do protokołu. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (cz. 

dz. nr 74/2 o pow. 76 m², ul. Boh. Warszawy ). 

 

Głos zabrała Pani Kierownik, wyjaśniając, że jest to teren przy zejściu na plażę na wysokości 

obiektu Bałtyk. Jest to uchwała powiązana z punktem 7. Oba projekty dot. części tej samej 

działki. Dotychczasowi dzierżawcy zwrócili się o zawarcie kolejnych umów dzierżawy. W 

związku z tym, że radni podjęli uchwałę wyrażającą zgodę na zawarcie umowy dzierżawy 

pod parking podziemny na ten teren dot. tych uchwał od 1.10.2015 r., wobec tego proponuje 

się wyrażenie zgody na zawarcie umowy dzierżawy  w/w terenu z przeznaczeniem na 

prowadzenie działalności gastronomicznej do 15.09.2015 r., co pozwoli na prowadzenie 

działalności gospodarczej. Na pytanie radnego mateusza Bobka, jaka jest kwota dzierżawy, 

Pani Konarzewska poinformowała, że jest to kwota ponad 27 tys. netto rocznie za pow. 76 

m2, a za 321 m2 to kwota ponad 47 tys. zł.  

-------wyszła radna Dorota Klucha, stan radnych na Sesji- 13 osób-------------------- 

 

Radny Bobek zwrócił uwagę na absurdalną sytuację, która panuje na tym terenie. Z jednej 

strony są osoby, która płacą dzierżawę i jest to całkiem spora kwota, a po drugiej stronie 

wyraziliśmy zgodę na korzystanie z pasa drogowego, gdzie prowadzona jest podobna 

działalność, a opłaty są o połowę mniejsze w skali roku. Zdaniem radnego, jeśli ktoś płaci 27 
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tys. to są konkretne pieniądze. Dopóki istnieje możliwość pozyskiwania środków to trzeba iść 

w tym kierunku. 

Na pytanie radnego Michała Sutyły, do kiedy obowiązuje trwająca obecnie umowa dzierżawy 

Pani Konarzewska wyjaśniła, że do połowy września 2014 r. 

     

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 12 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Uchwała Nr LV/536/14 i stanowi zał. nr 10 i 11 do protokołu. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (cz. 

dz. nr 74/2 o pow. 321 m², ul. Boh. Warszawy). 

 

Projekt uchwały został omówiony w punkcie 6, w związku z czym Przewodniczący poddał 

pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 11 radnych,             

2 osoby wstrzymały się od głosu. 

Uchwała Nr LV/537/14 i stanowi zał. nr 12 i 13 do protokołu. 

 

8. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (dz. 

nr 324/5 o pow. 373 m², ul. M.C. Skłodowskiej). 

 

-------przyszła radna Dorota Klucha, stan radnych na Sesji- 14 osób------------- 

 

Pani Edyta Konarzewska Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

wyjaśniła, że właściciel posesji położonej przy ulicy Marii Skłodowskiej–Curie 32, zwrócił 

się z wnioskiem o zawarcie umowy dzierżawy uprzednio dzierżawionego terenu, 

stanowiącego działkę nr 324/5 o powierzchni 373 m² z przeznaczeniem na ogródek 

przydomowy.  Dzierżawa do końca grudnia. 

    -------wyszedł radny Waldemar Witkowski, stan radnych na Sesji- 13 osób-------------------- 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrał: 

Jan Węglorz sugerując, że na tym terenie może być stworzony ogródek rekreacyjny, a nie 

przydomowy, bo jest on położony na skarpie.  

Udzielając odpowiedzi na pytanie radnej Doroty Kluchy, czy jest to działka budowlana, Pani 

Konarzewska poinformowała, że raczej nie, gdyż są to tereny skarpy, która się osuwa i 

zabudowy samodzielnej prawdopodobnie być nie może.  

 

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 14 radnych. 

Uchwała Nr LV/538/14 i stanowi zał. nr 14 i 15 do protokołu. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (cz. 

dz. nr 60/6 o pow. 12 m², cz. dz. nr 83/1 o pow. 12 m², ul. Cicha i Pomorska). 

 

Pani Kierownik Konarzewska wyjaśniła, że Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe 

Województwa Zachodniopomorskiego zwróciło się z wnioskiem o wydzierżawienie po raz 

kolejny dwóch terenów przy zejściach na plażę na wysokości ul. Cichej i ul. Pomorskiej z 

przeznaczeniem na usytuowanie kontenera do przechowywania sprzętu ratowniczego do 

zabezpieczenia kąpieliska morskiego, proponuje się podjęcie uchwały w sprawie 

wydzierżawienia dwóch terenów o powierzchniach po 12 m² stanowiących części działek 

gminnych: nr 60/6 i nr 83/1. 



 5 

 

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 13 radnych. 

Uchwała Nr LV/539/14 i stanowi zał. nr 16 i 17 do protokołu. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/409/13 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 29 sierpnia 2013 r. w sprawie  szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od  

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Projekt uchwały omówiła Pani Ewa Scholz, która poinformowała, że uchwała dot. sposobu 

odbierania odpadów jak i regulamin utrzymania czystości są ze sobą powiązane. Zmienia się 

częstotliwość odbioru odpadów biodegradowalnych, z uwagi na to, że jest teraz wyższa 

temperatura, która wymaga częstszego odbierania tej frakcji. Zmiana dot. również 

zwiększenia odbioru odpadów wielkogabarytowych i zużytego sprzętu elektrycznego i 

elektronicznego. Do tej pory było to odebrane dwa razy w roku, a teraz będzie to 4 razy w 

roku. Te zmiany powodują zmiany w regulaminie utrzymania porządku i czystości w gminie.  

Na pytanie radnego Romana Pawłowskiego o to, co myśli podmiot, Pani Scholz wyjaśniła, że  

uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2015 r. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos zabrała radna Teresa Purgal, która zapytała, z czego 

wypłynęła ta zmiana, czy z uwag odbiory, mieszkańców, czy jeszcze czegoś innego? Komisja 

Rewizyjna jest w trakcie kontroli gospodarki odpadami komunalnymi i w trakcie czynności 

kontrolnych wyszło, że trzeba zmienić stawki opłat za odpady niesegregowane. Mieszkańcy 

skarżą się, że cena między segregowanymi, a nie segregowanymi odpadami jest za niska. Jaki 

jest możliwy najszybszy termin wprowadzenia podwyższenia stawek za odpady 

niesegregowane? Burmistrz wyjaśnił, że ludzie myślą, że jak podniesie się opłaty 

niesegregowane, to do budżetu wpłynie więcej pieniędzy. Burmistrz obawia się, że jednak 

będzie tych środków mniej, bo ludzie zaczną podrzucać i wyrzucać śmieci. Będą deklarować 

niższą stawkę na segregowane. Każdą zmianę stawek powinno się wprowadzać od nowego 

okresu funkcjonowania systemu. Trudno teraz wprowadzać zmianę, kiedy jest podpisana 

umowa. Poza tym ustawodawca idzie w kierunku zmiany i za podstawową stawkę chce 

przyjąć stawkę za odpady segregowane. Burmistrz proponuje, aby poczekać na tą zmianę i 

wtedy podjąć decyzję o podwyższeniu stawki. Karą  za niesegregowanie wg zmian w ustawie 

ma być stawka wyższa.     

Zmiana wypłynęła z doświadczenia ubiegłorocznego oraz praktyki. Frakcja 

biodegradowalna w wyższych temperaturach zaczyna się szybciej psuć- wyjaśniła Pani 

Scholz.  

 Według radnego Romana Pawłowskiego problem polega na tym, że kwoty zebrane 

rozliczane są na podstawie zużytej wody. Powstaje różnica 40% pomiędzy zebranymi 

kwotami od nieruchomości zamieszkałych i mieszanych, wynikającymi z deklaracji, a ze 

sprzedanej wody w gospodarstwach domowych, które podaje ZWiK. Dlatego powstaje 

bardzo duża rozbieżność.  

 Burmistrz przypomniał, że w październiku zostanie zorganizowane spotkanie, na 

którym zostanie dokonana analiza całego roku i połowę obecnego. To da możliwość 

oszacowania odpowiednich stawek.  
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 Radny Michał Sutyła zwrócił uwagę, że worki przeznaczone na odpady i szkło są za 

słabe i często się rwą. Według radnego jeżeli zostaniemy na tym  wyposażeniu, to powinno 

się zwiększyć częstotliwość wywozu również w miesiącach maj, czerwiec, wrzesień. Radny 

poddaje pod rozwagę zmianę materiału, z którego zostają wykonane worki. W innych 

gminach stosuje się worki ceratowe. Są też przypadki, kiedy mieszkańcy dostają po dwa 

worki na wymianę, jeden zapełniają i oddają zgodnie z grafikiem wywozu, drugi zostaje, a 

zakłady oddają ten pierwszy. Można również zastosować wymienne pojemniki i zwiększyć 

częstotliwość wywozu szkła. Jeżeli nie zapewniamy odpowiedniej częstotliwości wywozu to 

odpady stają się uciążliwe dla sąsiadów, a to powoduje konflikty międzyludzkie. 

 Radny Pawłowski zwrócił uwagę, że należy mieszkańcom przypomnieć, że w ZOŚ 

funkcjonuje PSZOK i jeśli mieszkaniec ma więcej odpadów sam może je tam zwieźć i nie 

czekać na dodatkowy wywóz.  

 Radny Mateusz Bobek zasugerował, żeby zrobić wyliczenie ile kosztowałby nas 

dodatkowy odbiór w ciągu miesiąca i jak by to się przełożyło na opłatę miesięczną każdego 

mieszkańca. Radny jest zwolennikiem większego różnicowania stawek. Mieszkańcy skarżą 

się, że kwota za odpady niesegregowane uderza w nich, gdyż jest za niska w porównaniu do 

opłat za odpady segregowane.  

Jeśli 50% wyższa stawka jest niczym to Burmistrza bardzo to dziwi. Jeśli 4 zł za 

segregowane, a 6 zł za niesegregowane to nie jest różnica, to proponuje się wprowadzić 6 zł, 

jako stawkę podstawową. Co do częstotliwości, to omawiane zwiększenie wyniesie ok. 100 

tys. zł.      

 Żeby to zmienić trzeba zmienić system, który jest przyjęty na terenie naszej gminy- 

wyjaśniła Pani Scholz. Założenie było takie, że właściciele nieruchomości są zobowiązani do 

wyposażenia swoich nieruchomości w pojemniki na odpady niesegregowane i na zmieszane. 

To jest ich obowiązek. Jedynym wyjściem z sytuacji są pojemniki do selektywnej zbiórki. Na 

początku ustawa nie dała możliwości przerzucenie na system, wyposażenia nieruchomości na 

pojemniki na odpady. Dopiero przy zmianach można było rzucić to wyposażenie w ramach 

opłaty za gospodarowanie odpadami. Pani Scholz podejrzewa, że właściciele nieruchomości 

w ponad 50% posiada takie pojemniki i ma również odpady zmieszane.  

   

Reasumując Burmistrz uważa, że zwiększenie tej częstotliwości jest ukłonem, ale podwyższy 

koszt utrzymania systemu, ale gmina jest w stanie udźwignąć ten wydatek w ramach obecnej 

opłaty. Po sezonie będziemy mogły się zastanowić, czy jest pole manewru dla zmniejszenia 

tej opłaty dla mieszkańców. Burmistrz zwróci uwagę Kierownikowi ZOŚ, aby kupił 

mocniejsze worki, tylko nie będą na pewno w obecnej cenie.  

 

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 12 radnych, 1 osoba była przeciwna. 

Uchwała Nr LV/540/14 i stanowi zał. nr 18 i 19 do protokołu. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/408/13 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 29 sierpnia 2013 r. w sprawie regulaminu utrzymani 

czystości  i porządku na terenie Gminy Międzyzdroje. 

 

Punkt został omówiony razem z projektem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od  właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Przewodniczący poddał 

pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się. 

Uchwała Nr LV/541/14 i stanowi zał. nr 20 i 21 do protokołu. 
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12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie podziału Gminy Międzyzdroje 

na stałe obwody głosowania, ustalenie ich granic i numerów oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 

 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz informując, że jest autopoprawka, która wiąże się z 

podjętą uchwałą o nadaniu nazwy ulicy Jachtowej w sołectwie Wapnica. Trzeba było również 

wpisać ulicę Jana Pawła II i Plac Stefana kardynała Wyszyńskiego. To samo dotyczy uchwały 

o okręgach wyborczych. Są te same zmiany. 

  -------wyszedł radny Michał Sutyła, 12 radnych obecnych na Sesji--------- 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrał radny Janusz Piłat, informując, że 

zgodnie z obowiązującym prawem skawer przy bibliotece nie jest miejscem publicznym, 

gdyż nie ma oficjalnej nazwy i Straż Miejska nie może wystawiać tam mandatów.  

 Ad vocem Burmistrz poinformował, że sprawa zostanie wyjaśniona.  

 

Autopoprawka – za wprowadzeniem ulicy Jachtowej i przyjęciem 

autopoprawki głosowało 12 radnych. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 12 radnych. 

Uchwała Nr LV/542/14 i stanowi zał. nr 22 i 23 do protokołu. 

 

13. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie podziału Gminy Międzyzdroje 

na  okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz liczby  radnych 

wybieranych w każdym okręgu. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 12 radnych. 

Uchwała Nr LV/543/14 i stanowi zał. nr 24 i 25 do protokołu. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wrażenia opinii dot. projektu Uchwały Rady Powiatu 

w Kamieniu Pomorskim w przedmiocie zmiany uchwały Nr VI/38/2006 Rady 

Powiatu w Kamieniu Pomorskim z dnia 29.12.2006 r. w sprawie likwidacji 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego im. Heliodora Święcickiego w 

Kamieniu Pomorskim. 

 

Projekt uchwały został omówiony na początku obrad. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radna Teresa Purgal zapytała, dlaczego nie było 

wiadomo, że na terenie Kamienia Pomorskiego istnieją 4 szpitale.  

Przewodniczący Rady Powiatu Mateusz Flotyński wyjaśnił, że formalnie istnieją 4 szpitale, z 

tym, że jeden jest uzdrowiskowy i jeden, który świadczy usługi tj. Szpital Św. Jerzego i dwa 

szpitale, które są w likwidacji. Obecnie funkcjonujący szpital ma podpisaną umowę 

dzierżawy z Powiatem. Te dwa likwidowane szpitale znajdują się w tym samym miejscu, w 

którym funkcjonuje Szpital Św. Jerzego. Pierwszy szpital był bardzo zadłużony i został 

postawiony w stan likwidacji. W 2002 powstał tam szpital im. Heliodora Święcickiego. W 

ciągu dwóch wygenerował duże zadłużenie i na jego miejsce starosta zawarł umowę 

dzierżawy  z prywatnym podmiotem. Te uchwały nie będą skutkowały pod względem obsługi 

medycznej, gdyż te podmioty nie świadczą usług medycznych od kilku lat. Długi 

automatycznie po likwidacji szpitali przejmuje Powiat, który wcześniej nie miał na to 
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pieniędzy. Na pytanie radnej Purgal dlaczego na niespłaconym mieniu został utworzony 

szpital, Pan Przewodniczący powiatu wyjaśnił, że majątek należał do Powiatu, dlatego można 

było otworzyć nowy szpital. Wskazanym było odsuwanie tej likwidacji w czasie z uwagi na 

to, że te zobowiązania nie przechodziły na Powiat. Teraz Powiat uzyskał pożyczkę i może 

spłacić te wszystkie zobowiązania jeszcze w tym roku. Stąd potrzebna jest ich szybka 

likwidacja. Ponad to radna zapytała, dlaczego Gmina Międzyzdroje ma pozytywnie 

opiniować przedłożony projekt uchwały. Pan Flotyński wyjaśnił, że tak zakłada ustawa, która 

nakazuje uzyskanie takiej opinii. Ten sam projekt musza podjąć wszystkie Gminy Powiatu. 

Jest to związane z tym, że w skład zlikwidowanego SPZZOZ wchodziły przychodnie z 

poszczególnych gmin.  

  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 11 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Uchwała Nr LV/544/14 i stanowi zał. nr 26 i 27 do protokołu. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wrażenia opinii dot. projektu Uchwały Rady Powiatu 

w Kamieniu Pomorskim w przedmiocie zmiany uchwały Nr XXI/173/2001 Rady 

Powiatu w Kamieniu Pomorskim z dnia 28.12.2001 r. w sprawie likwidacji 

SPZZOZ w Kamieniu Pomorskim. 

 

W związku z tym, że projekt uchwały został omówiony na początku Sesji, Przewodniczący 

poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Za przyjęciem opowiedziało się 11 radnych, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu.  

Uchwała Nr LV/545/14 i stanowi zał. nr 28 i 29 do protokołu. 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął LV Sesję, godz. 11.35. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 

 

Jan Magda  

Prowadzący obrady LV Sesji RM 


